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Aby som mohol pravdivo rozpovedať svoj životný príbeh, musel som naozaj intenzívne 

premýšľať, čo mňa priviedlo k tomu, čím som sa dnes stal. Nebol som ten typ človeka, ktorý 

má jasnú predstavu a do detailu naplánovaný celý svoj život. Preto som sa vždy snažil naučiť 

sa čo najviac zo všetkého, aby som sa mohol čo najlepšie rozhodnúť. Vďaka pomoci a radám 

skvelých učiteľov som sa rozhodol prihlásiť sa na štúdium všeobecného lekárstva. 

V tom zohralo dôležitú úlohu aj štúdium na Gymnáziu Janka Kráľa. Na škole som prežil 4 

super roky a zostalo mi po tom mnoho  kamarátov a s nimi prežitých zážitkov. Našťastie mi 

ale zostalo aj mnoho vedomostí, na ktorých som mohol stavať a ktoré som mohol rozširovať. 

Občas som naozaj netušil, prečo sa učíme niektoré veci, ale dnes viem, že čokoľvek sa človek 

v živote naučí, môže niekedy v živote využiť.    

Výber Masarykovej Univerzity  dodnes  neľutujem.  Škola má výborné referencie a veľa 

možností, ktoré študentovi, pokiaľ sa aktívne zaujíma, dovoľujú získať kvalitné vzdelanie 

a prípravu na výkon budúceho povolania. Výber zahraničnej univerzity som zvažoval možno 

dlhšie ako iní študenti, pretože som skôr „domáci typ“, ale konkrétne v Brne sú pre Slovákov 

podmienky na štúdium a život vynikajúce, pretože na Morave majú Slovákov veľmi radi. 

Prijímacie skúšky na lekársku fakultu nie sú jednoduché, ale môžem pravdivo povedať, že 

gymnaziálne učivo bohato stačilo na ich úspešné zvládnutie. V prvom ročníku sme všetci 

počúvali od starších študentov, že dostať sa na medicínu je tá najľahšia časť cesty medika 

a najťažšie je udržať sa. Ja a mnoho mojich spolužiakov sme to ale s Božou pomocou dotiahli 

až do úspešného konca a práve teraz čakáme len na promócie a odovzdanie diplomov. 

Vám, študentom, ktorí sa v súčasnej dobe rozhodujete, ako ďalej pokračovať vo svojom 

živote, by som možno mohol pomôcť pár postrehmi zo svojho života.  Nebudem hovoriť 

o tom, že by ste mali určite študovať medicínu, ale že každý by mal venovať čas tomu, čo ho 

baví. Výber vysokej školy by si mal mladý človek poctivo rozmyslieť, no niekedy sa nesmie 

báť skúsiť niečo, čo ho láka.  

Prajem všetkým mladým študentom, aby nebrali štúdium na ľahkú váhu, aby sa dostali 

k práci, ktorá ich bude napĺňať, a aby nadobudnuté vedomosti využili na zlepšenie sveta, 

pretože v tomto ja vidím posolstvo vzdelávania.  


